
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 29.01.2020  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul Ialomita
orele 17,00 in   baza Dispozitiei  Primarului  nr.27/23.01.2020  si  OUG nr.  57/2019  privind Codul
administrativ,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram Ionela, 
Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta.   La sedinta mai participa  doamna primar
Decu Fănica, ,  domnul    secretar  general  Mănăilă Petrică, domnul Marin Daniel inspector SVSU, 
avand delegate atributiile de asistenta sociala..
       Sedinta este deschisa de catre domnul Mănăilă Petrică ,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie  Consiliul 
Local. In  comtinuare   supune la vot procesul verbal de la sedinta  ordinara   din  luna  decembrie , cu 
eventuale obiectii. 
   Doamna consilier Zainea Ancuta se înscrie la cuvânt si  o  intreaba pe doamna  viceprimar Sava Ani 
Titela , in calitate de presedinte de sedinta   daca a citit procesul verbal  inainte sa il semneze. 
    Domnul secretar Mănăilă  Petrică intervine si  precizează  că  discutiile pe marginea procesului 
verbal  trebuie sa se refere la  modul de  redactare al interventiilor , la  eventualele omisiuni sau greseli 
de redactare, atata timp cat este semnat , acesta este asumat  de președintele de  sedinta si de secretar.
    Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  precizeaza ca in conditiile in care  procesul verbal  este
asumat,  cu  multe greseli, iar daca domnul secretar isi permite  sa  actioneze in acest mod,  va rog sa 
continuati, ca incompetenta ete  vizibila. In continuare  isi exprima nemultumirea  cu privire la  modul 
cum sunt intocmite materialele pentru sedinta   si  ca  sunt  inmanate  tarziu.     
   Nu mai sunt  obiectii pe marginea procesului verbal de la ședința din  luna ianuarie si se voteaza  cu;
- 8  voturi  pentru(Avram Ionela, , Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela)
  -un vot împotrivă(Zainea Ancuta)
  - 3 abțineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta)
   Doamna    presedinte de sedinta  Sava Ani Titela   prezinta  proiectul ordinei  de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza; 
Nr.
ctr.

Materiale  supuse dezbaterii  și aprobării Inițiator Comisii se 
specialitate

1. Proiect de hotarăre privind stabilirea salariilor de 
bază începând cu data de 1 ianuarie 2020  pentru 
funcționarii publici și personalul contractual din 
cadrul Aparatului propriu al Primarului comunei  
Stelnica și serviciile publice din subordinea 
Consiliului local

Primar
Decu Fănica

1,2

2  Proiect de hotarăre privind organizarea  retelei 
şcolare   în anul scolar 2020/2021  pe raza comunei 
Stelnica

Primar
Decu Fănica

2,3

3. Proiect de hotarare privind  aprobarea Planului de Primar 3
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acţiuni sau de lucrări de interes local pentru anul
2020

Decu Fănica

   Se supune la vot  ordinea de zi   si se votează cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta) 
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarăre privind stabilirea
salariilor  de  bază  începând  cu  data  de  1  ianuarie  2020   pentru  funcționarii  publici  și  personalul
contractual  din  cadrul  Aparatului  propriu  al  Primarului  comunei   Stelnica  și  serviciile  publice  din
subordinea Consiliului local- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care   face
referire la  referatul întocmit de domnul secretar și   atașat  la acest proiect de hotarâre, prin care își 
motivează   neavizarea  anexei   la proiectul de hotrare, privind coeficienții propuși,  precizând că  
modificarea  coeficientului  este la functia publică de inspector  superior, care nu scrie pe el Fănica  
Decu, fiind temporar vacant,  care se  vrea   actualizat deoarece  in cadrul  acestui compartiment au 
apărut  modificări  legislative  in ultimii 4 ani, nu mai este aceeași contabilitate, s-au înființat trei 
servicii  publice locale,  automat sunt trei bugete diferite, se lucrează cu fonduri europene,  buget diferit
și se cumulează într-un singur buget, plus  si pentru ordonatorul  terțiar Scoala Gimnazială, chiar dacă  
are contabil, tot la noi se centralizează, se fac recepții în CAB,  se fac deschideri. In continuare  
mentioneaze ca  din cadrul aparatului de specialitate   este  singurul coeficient modificat, nu este unul  
nesimțit,  salariul  de baza  va fi cât al secretarului,   precum  și  la serviciul  public de interes local  
apă-canal  Stelnica, s-a marit coeficientul  de la 1,25 la 1,30 , pentru cele doua posturi  de  muncitor 
calificat, avand in vedere că țin această comuna in spinare  si este  normal și corect  sa li se mărească  
salariile.  
    Doamna   presedinte de sedinta Sava Ani Titela   invită  pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea  acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier  Roșu Adrian se înscrie la cuvânt si în primul rând  îl intreabă  pe domnul  secretar 
Mănăilă Petrică  , dacă  a fost făcută  modificarea  denumirii  functiei  de secretar al comunei în 
secretar general.
    Domnul secretar  Mănăilă Petrică   intervine și  precizează că  aceasta  modificare    s-a produs odata 
cu intrarea în vigoare  a Codului administrativ , fiind  trecută și în  organigrama aprobată  de Consiliul 
local  in luna octombrie 2019.
    Domnul consilier Roșu Adrian intervine și  face referire la coeficienții  din anexă, cu precadere   la 
cei la care s-au produs modificări,  după care  precizează că a citit referatul  întocmit  de  domnul 
secretar  , de obicei  nu prea citeste, dar acum l-a citit  deoarece i-a atras atenția. In continuare 
menționează că in acest referat  sunt invocate niste legi, de la Sindicatul Național  “ Forța Legii “ , nici 
decum din legea salarizării personalului plătit din fonduri publice.  Părerea sa este că  acel coeficient de
2,05  pentru funcția de inspector  superior  nu este pentru  Fănica Decu, deoarece  nu  se stie sigur dacă 
va reveni pe acest post, după următoarele alegeri locale.  In acelesi context îl întreabă pe domnul 
secretar  de ce a invocat    acea legislatie de la sindicat  si câteva articole  din legea salarizării,  
considerând că  era mai indicat sa se facă referire la prevederile  din codul muncii.
   Domnul  secretar Mănăilă Petrică  intervine  si precizează   că  s-a prevalat de acel comunicat privind 
stabilirea salariilor de baza in anul 2020 de la Sindicatul la care suntem  membri afiliați,  acesta nefiind 



lege, precum si de acele articole din legea nr. 153/2019  privind salarizarea personalului platit din 
fonduri publice, care reglementează modul de stabilire a salariilor pentru familia ocupationala 
“ADMINISTRAȚIE”, și   dacă le citeați,  nu  mai avea-ti acest punct de vedere  neargumentat.
   Domnul consilier Roșu Adrian  intervine și precizează  că  toate aceste discuții divergente  trebuiesc  
clarificate in  interiorul  primăriei,  mai precis intre unii  funcționari si  primar și   nu trebuie  sa  fie   
transferate  in consiliul local .                                                                                                                      
   Domnul consilier  Constantin Lucian  intervine si  solicită  domnului  consilier Rosu Adrian să  se  
refere strict la subiect  și sa nu mai  facă  discuții  care nu  sunt  in concordanță cu  prevederile  legale 
privind  problema salarizării..
    Doamna președinte de ședință intervine și  îl avertizează pe domnul  consilier Constantin Lucian să 
nu mai intervină  peste cel care are cuvântul, iar daca mai continuă îl va pofti să părăsească  sala de 
ședință. 
     Domnul secretar general Mănăilă Petrică  intervine  si precizează că nu vrea sa fie tăios  dar  cele 
enunțate de domnul  consilier Roșu Adrian,  nu   au fost  motivate si argumentate corespunzator,  de 
aceea  vrea să lamurească acesteastă situație  și anume;
   -Salariile de bază  pentru  aparatul  de specialitate al primarului și pentru serviciile  din subordinea  
Consiliului local  se stabilesc prin hotarârea consiliului  in conformitate cu prevederile legii nr. 
153/2017  privind   salarizarea personalului  plătit din fondurile publice.
   - Incepând cu data de  01.07.2017-31.12.2019 , salariile de baza au fost aprobate prin înmulțirea  
coeficientilor   initiali stabiliti împreună cu sidicatul  la care suntem membri și aprobati de consiliul 
local,  cu salariu minim garantat in plată  din ani respectivi .
-  În acelaș   mod  trebuia să se deruleze stabilirea stabilirea salariilor de bază, pe baza  acelorași   
coeficienți aprobati  în anul  2017, in măsura  în care  nu  s-a derulat  o altă negociere   între sindicat  
primar și  consiliul local, așa cum este prevazut de lege, prin care se stabilea  să se marească  acei 
coeficienti  proportional pentru fiecare  functie .
  - Pornind de la acest ultim aspect , aici este problema  unde eu am avut un punct de vedere diferit , pe 
care l-am exprimat prin întocmirea acestui referat, considerând că majorarea doar a unui ceficient  la o 
anumita functie este o actiune   forțată și  discriminatorie, având in vedere că  acest post de inspector 
superior-temporar vacant a fost ocupat de doamna primar Decu Fănica  și va reveni pe acest  post la 
momentul când  nu va mai ocupa  o functie de demnitate publică.  
-  În ceea ce priveste  resposabilitatea si complexitatea activităti  fiecarui post din organigrama 
precizează că  activitatea ce derivă  prin   modificarea  legislatiei  in materie   si  implicit inființarea  
acestor servicii publice, este  distribuită   in cadrul compartimentelor pe fiecare post in parte, în functie 
de competenta și  specificatia  postului, nefiind  concentrată  doar pe un anume  post, respectiv 
secretarul se ocupa de parte juridică privind  organizarea si funcționarea  acestor servicii, constabilul se
ocupă de buget, operatorul de rol  cu stabilirea debitelor si facturare iar casierul pentru încasarea 
taxelor.
  - Ca o ultimă ideie  precizează că nu  ar fi avut nicio obiecție daca se propunea  o majorare  a 
coeficientilor cu un anumit procent,  cât era posibil, pentru toti funcționarii publici  din organigramă, 
având în vedere  că nu s-a beneficiat de  acel spor pentru condiții  vătămătoare  prevazut de lege, 
datorita  acelui regulament aprobat ulterior  pri Hotarâre de Guvern, care este  imposibil de pus in 
aplicare.     
    Doamna primar Decu  Fănica intervine   si  ca drept la replică, precizează că  in calitate  de ordonator
principal de credite intr-o instituție, primarul  stie care sunt atributiile fiecărui  post din organigramă, ce
nu stie domnul secretar  este faptul că  contabilul face receptii in CAB pana la unu noaptea,  daca nu 
depune un buget, nu poti sa îți iei salariile și nu poti sa faci plăti  pentru  furnizorii de  bunuri, servicii 
și lucrări. 
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-Nu stiti ce înseamnă anumite  surse, doar  că le treceti pe  o hotarâre, care uneori este greșită, mai 
șterge unul, mai adaugă unul,  vine  prefectura , este legal , nu este legal, iar primarul primește 
bobârnace.
-Vizavi de afirmațiile domnului  consilier Roșu, este adevarat  ca este urât ca un bărbat să facă  un 
astfel de circ , mai ales cand  funcția de primar  este ocupată de o femeie. 
- Am purtat discuții cu toți angajatii , am facut sedinta, toata lumea  a fost de acord, mai putin domnul 
secretar si a simtit nevoia sa se manifeste prin acest referat.
-Vizavi  de sporul de antena, nu le-am dat acest sporul de  antena  deoarece  legislatia  prevede sa se 
faca niste  testarii, verificari de catre  specialisti  de la  DSP,  nu le-au facut pentru ca nu au  aparatura 
necesara si nu au vrut sa  lase sa fie facute de alcineva, acele documente din care sa reaia ca  sunt 
radiatii, pentru a  beneficia  de un spor de pana la 10% din salariu de baza, pentru conditii vatamatoare.
- Pe cealalta  latura, considera ca nu este nici o discriminare, deoarece salariul  acestui post de inspector
suerior nu depaseste salariul secretarului, cu toate ca putea sa ajunga pana la nivelul viceprimarulu.
- In calitate de ordonator de credite  primarul stabileste   coeficienti  de salarizare,   fisa de evaluare a 
angajatilor, in functie de  comportamentul  acestora .
- In continuare  mentioneaza ca aceste salarii la care se adauga  norma de hrana si voucherele de 
vacanta,  sunt de  bun simt,  iar  Fanica Decu  nu   se stie daca va reveni pe acest post, avand in vedere 
ca  urmeaza  noi alegeri, vor fi si  alti candidati , in aceste conditii, noul primar care va veni  poate nu 
vrea sa lucreze  cu mine,  va fi necesar  sa se scoata postul  la concurs si nu va veni nimeni  pe  salariu  
asa mic, exemplu fiind comuna Giurgeni, care  se chinuie de 3 ani  sa angajeze  contabil si de aceea a  
popus aceasta marire a coeficientului. de salarizare pentru acest post .
   Domnul secretar Manaila Petrica intervine si precizeaza ca in conformitate cu art. 10 din  legea nr. 
153/2017 , salariile de baza  sunt diferentiate  pe functii, trepte si gradatii,  de aceea nu trebuie sa se 
inducă   ideia ca  salariul de baza al postului de inspector  trebuie sa fie  ca cel al secretarului, avand in 
vedere ca  sunt functii diferite, respectiv functia de  secretar este  conducere iar cea de  inspector este 
de executie. 
  Doamna consilier Zainea Ancuta   se inscrie la cuvant si il intreaba pe domnul secretar daca hotararea 
Consiliului local, aprobata in anul 2017, conform legislatiei in vigoare , s-a luat in calcul si  stabilirea 
coeficientul pentru  functia publica de executie-inspector superior, chiar daca a fost temporar vacant.
   Domnul secretar Manaila Petrica  intervine si  precizeaza ca  s-au propus si s-a aprobat coeficientii și 
salariile de baza la gradatia zero pentru toate functiile din organigrama , ocupate, temporar vacante sau 
vacante.  
    Doamna consilier  Zainea Ancuta  intervine si face referire  la referatul intocmit  de domnnul 
secretar, la acel comunicat transmis de catre sindicat, dupa care il intreaba pe domnul secretar  daca  se 
stabilesc  majoreaza  salariile de baza pentru toate functiile , incepand cu data de  01.01.2020.
    Domnul secretar Manaila Petrica  intervine si precizează ca  se  stabilesc salariile de baza pentru 
toate  posturile din organigrama, avand in vedere ca  acestea  sunt la un nivel scazut fata de  cel al 
viceprimarului si prin cresterea salariului minim pe economie  incepand cu data de 01.01.2020, este 
posibil  sa se majoreze  salariile baza la  gradatia zero, ocazie cu care s-a venit si cu  propunerea de 
crestere  a coeficientilor  pentru   acea functie publica  temporar vacanta  si pentru cele doua  functi 
contractuale de  la serviciul de alimentare cu apa.
    Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si intreaba de ce s-a  propus  cresterea coeficientilor doar
pentru  anumite  posturi din organigrama  si  nu pentru toate  posturile  din organigrama.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  asta este propunerea primarului comunei 
Stelnica.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si referitor la materialul de sedinta  intreabă de ce s-a  
anexat si  acel document de la sindicat.



    Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza  ca asa a vrut domnul secretar.
   Domnul secretar Manaila Petrica intervine si tine sa preizeza că   in acel comunicat transmis de 
sindicatul la ca suntem membri, scrie cum se stabilesc salriile in anul 2020, dupa care da citire  acelui 
paragraf  unde este mentionat acest aspect.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si  precizează că  datorita faptului ca este foarte stufos  
materialul de sedinta s-a  gandit sa facă   o solicitare  la prefectura , in calitate de consilier local pentru 
care a primit si raspuns,  dupa care da citire  in plen acelui punct de vedere  cu privire la modul de 
stabilire a salariilor de baza, avand la baza proiectul. de hotarare si anexa. Concluziile   care rezulta  din
aceasta adresa sunt  ca salariile se stabilesc prin hotararea consiliului local  in urma consultari 
sindicatului  reprezentativ , iar    la propunerea de  crestere a  coeficientului  pentru functia publica  de 
inspector superior , nu  exista  dovada consultarii sindicatului..
    Doamna  primar Decu Fanica intervine si  precizează  ca de fapt adresa  a fost facuta  strict pentru 
acest post de inspector superior temporar vacant, iar  cu privire la consultarea sindicatului, acest lucru 
nu s-a realizat  niciodata  de la intrarea in vigoare a  legii.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si precizează   ca  a recurs la acest demers  deoarece  i-a  
atras atentia faptul ca  secretarul nu a avizat  acea anexa la proiectul de hotarare si a vrut sa  aiba un 
punct de vedere  pentru a vota in cunostinta de cauza. In ceea ce priveste  consultarea sindicatului, 
mentioneaza ca isi aduce aminte ca la momentul  stabilirii  salariilor de baza   conform  legii nr. 
153/2017,  a existat un document intocmit de sindicat  unde erau  prevazuti coeficienții pentru fiecare 
functie  publica si contractuala.
        Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 6 voturi  pentru(Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian,
Sava Ani Titela,)
-un vot împotrivă(Constantin Lucian)
-4 abțineri(Alvadanei Mita, Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 3/29.01.2020
    Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarăre privind organizarea  
retelei şcolare   în anul scolar 2020/2021  pe raza comunei Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare.
    Doamna    presedinte de sedinta Sava Ani titela   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier Roșu Adrian se înscrie la  cuvânt și face referire  la faptul că in documentele  
prezentate  sunt  un anumit numar de prescolari  și elevi  , iar in fapt  sunt mult mai putini  care 
frecventează   cursurile  scolare.   
    Doamna  primar Decu Fănica intervine si  precizează că va discuta cu domnul director  cu privire la 
aceste aspecte,   ceea ce se  stie,    este   cazul copilul   numitei Tanase Aurora, de la clasa doamnei  
Gornea, care nu merge la școală,  s-a  efectuat ancheta socială de catre  autoritatea tutelara prin  
numitul marin Daniel, tinem  legatura in permanență  cu  școala , cu doamnele  si domnii  invățători, 
profesori,   mergem si îi monitorizăm lka domiciliu  împreună  cu doamna    asistent social de la 
DGASPC Ialomița.
   Doamna consilier  Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt  si îl întreabă pe domnul secretar de ce nu a fost
pus pe ordinea de zi  acest proiect  de hotârâre,  in luna decembrie 2019, avand în vedere  că avizul  a 
fost  inregistrat pe 13 decembrie 2019,  iar acum nu este prea târziu..? în condițiile în care suntem la 
sfârsitul lunii ianuarie.
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   Domnul secretar  Mănăilă  Petrică  intervine si precizează  că  nu a fost pus pe ordinea de zi din două 
considerente si anume;
    În primul rând  se întocmise  dispoziția  și convocatorul  cu   ordinea de  zi pentru ședința din  luna  
decembrie 2019, iar în al doilea rând    nu era o urgență  deoarece   este vorba de   organizarea rețelei 
școlare  pentru anul școlar 2020/2021. De regula, sau prin practica anterioară, acest   proiect s-a aprobat
la începutul fiecărui an,  in luna ianuarie sau februarie.
    Doamna  consilier Zainea Ancuța  intervine si face referire la adresa  transmisa de ISJ Ialomișa in 
luna  noiembrie prin  care solicita  ca până pe data de  04.12.2019 , consiliul local   si primarul să  
inainteze proiectul  de hotarâre    privind  rețeua școlară pentru anul 2020/2021.
   Doamna primar Decu Fănica  intervine si precizează   că  am transmis  proiectul hotarâre     in 
termenul solicitat,   iar avizul  ne-a   fost transmis  pe data de 13 decembrie  2019 ,  nefiind o urgență , 
deoarece  acest aviz face obiectul  anului scolar următor..
     Doamna consilier  Zainea Ancuța   intervine si face referire la  procesul verbal de la sedinta din luna
decembrie, unde doamna primar Decu Fanica a  afirmat ca sunt 184 de prescolari si elevi, iar in   nota 
de fundamentare  intocmită de  directorul  scolii   sunt trecuti un număr de 144 de elevi.
    Doamna primar Decu Fănica  intervine  și  precizează că este vorba de  anul scolar următor , nu de  
cei care sunt acum si  le-au fost date cadourile de crăciun,  chiar și așa  consideră că  doamna consilier 
Zainea Ancuta   nu  a totalizat corect  numărul de  preșcolari și elevi prevazuti  in nota de fundamentare
pentru anul 2020/2021. 
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
   - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta) 
     Se adopta HCL Stelnica  nr. 4/29.01.2020
      Se trece la punctul  nr.3   de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  aprobarea 
Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru anul 2020 initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Dumitrache   Mihaela,  presedintele comisiei  pentru cultură, culte,  învățământ, ,
sănătate,  asistență socială  și protectia copilului  prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a avizat 
favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  
d[ cuvântul domnului inspector Marin Daniel,  pentru a prezenta raportul de specialitate.  
   Domnul inspector Marin Daniel  dă citire  referatului de pecialitate, trecând în revista  lucrările  
cuprinse în  planul  de actiuni si lucrări anexat .
    Doamna    presedinte de sedinta Sava Ani Titela invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi;
    Domnul consilier Constantin Lucian  se înscrie la cuvânt  și se adreseasă  doamnei  primar Decu 
Fănica, precizând ca se mai putea adăuga  si alte  lucrari, fața de cele  cuprinse in acest plan.
   Doamna primar Decu Fănica intervine  si  solicită domnului consilier să  exemplifice lucrările   care   
pot fi trecute  in acest plan. 
  Domnul consilier Constantin Lucian  intervine si  ca exemplu  face referire  la  lucrările  de defrisare a
vegetatiei  de pe  domeniul public, care  după cum se observă  nu  se   prea fac aceste lucrari în cursul 
anului.
    Doamna primar Decu Fănica intervine și  precizează că nu înțelege    care este  ideia,  putin mai 
inainte   considerati că  mai trebuie adaugat ceva, nici  decum  faptul că sunt deficiențe, solicitând  
domnului consilier Constantin Lucian  să vină cu acele completari la planul  de lucrări.     Domnul 
consilier Constantin Lucian  intervine si isi exprimă nemultumirea de modul cum sunt trecute  lucrarile 
in acest plan,  mai precis considera  că in rigolele   stradale  nu cresc arbuști   pentru a  se defrișa.



    Doamna primar Decu  Fănica  intervine si  precizează că   in plan sun  prevazute lucrari pentru de 
colmatarea rigolelor, îndepartarea vegetației de pe  domeniul public,  atât rigolele cât și   marginea  
acestora se  află tot  pe domeniul public. 
    Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la  cuvant  și  dorește să înceapă cu o observatie, 
referitor la întocmirea  referatului  si se adresează domnului inspector  Marin Daniel,  este trecut număr
de înregistrare  din anul 2020, dar in cuprinsul referatului  se menționează  ca  se vor efectua lucrari in 
anul 2019.
  Domnul inspector  Marin Daniel  intervine  si precizează  că a fost o nesincronizare   cu domnul 
secretar ,  drept pentru care s-a strecurat  această  greșeală.
    Doamna consilier Zainea Ancuța intervine si precizează că indiferent de situație  trebuie asumata 
responsabilitatea, deoarece  la-ti  semnat, asta înseamnă  ca nu la-ți citit.
    Referitor  la planul de actiuni, a constatat  ca nu este primul  an  se perpetua  același  mod, identic 
aceleași actiuni,  cu singura precizare că sa trecut numele responsabilului.
    In continuare   se adresează responsabilului cu  indeplinirea acestui plan de lucrari, precizănd ca   
aceste  actiuni   ar fi trebuit detaliate mai mult pentru anumite perioade, pentru că aici la defrișarea 
vegetației în luna noiembrie, nu prea mai aveți ce,  unde  trebuiau sa se treaca  actiuni de deszăpezire, 
pe perioada  sezonului rece.
      Doamna viceprimar Sava Ani Titela  intervine si o contrazice  pe doamna consilier  Zainea  Ancuța 
precizând  că si in  luna noiembrie  s-au efectuat lucrări de defrișare a vegetației  din cimitire.
      Doamna  consilier Zainea Ancuța  intervine  si își exprimă nemulțumirea  pentru  faptul că nu se 
respecta  intocmai   executarea  lucrarilor  prevăzute in plan,  putând face dovada cu poze a acestui fapt,
exemplu fiind șațul   de pe Drumul comunal , in satul  Maltezi, de la Biserică, pînă la cimitir. 
   Să plantăm floricele și la udăm nu este   o actiune de mare amploare, în schimb   pe malul brațului 
Borcea, nu  actionăm să îndepărtțm vegetatia.
     Doamna viceprimar Sava Ani Titela  intervine si precizează  că  nu  este adevarat, s-a curatat malul 
brațului Borcea, de la  Bac  pîna la   proprietatile persoanelor fizice.
    Doamna consilier Zainea Ancuța  intervine   si   solicită  sa se prezinte  la ședința următoare, o să 
facă și scris,  un raport  prin care în anul 2019, a-ti făcut aceste lucrări și ele sun însoțite de documente 
justificative, nu trebuie sa ni le prezentati nouă,  ci cui vi le va cere, doamna viceprimar  sa prezinte 
acest raport cu lucrarile efectuate.
 Doamna viceprimar  Sava Ani Titela  intervine și  precizează că   și-a dat toată șilința să  țină curățenie
in comună , actionând  in toate zonele  unde  au fost depozitate necontrolat  atât gunoiul menajer cât si  
de altă natură.
    In continuare îi atrage din nou atentia  domnului consilier Constantin Lucian, ca este ultimul 
avertisment, pentru că   intervine in discuție  făra să i se dea cuvantul,  iar dacă  va continua, va fi  
poftit să părăsească sala de ședință.  
   Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
   - 8 voturi  pentru(Avram Ionela, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion 
Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela,) 
    -un vot împotrivă(Constantin Lucian)
    - 2 abțineri(Alvadanei Mita, Zainea Ancuta
     Se adopta HCL Stelnica  nr. 5/29.01.2020
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care doamna  presedinte de sedinta SAVA ANI TITELA
declară inchisă ședința ordinară a Consiliului Local Stelnica din data de 29.01.2020.
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